
Møtetidspunkt Tirsdag 8. november 2022 

Møtested Scandic Victoria Lillehammer 

Møteleder Finn Olsen 

Antall m gjester og 
observatører 

29 + 1 

Hovedtema Hva bør jeg gjøre med sparepengene mine og hvilke muligheter fins? 

Foredragsholder Investeringsrådgiver Irene Vanndal 

2. min Aril Bjørkøy, leder av kommunikasjonskomiteen informerte om to tiltak 
for bedre kommunikasjonen både internt og eksternt. Organisering av 
møtelokalet småbord i istedenfor på rekke. Han henstilte medlemmene 
til å dele innleggene som publiseres på klubbens fb-side. 

Kort om foredraget Ruth Mjøen introduserte kveldens foredragsholder, Irene Vanndal 
 
Irene Vanndal bor på Lena og er partner og investeringsrådgiver i 
selskapet Njord kapitalforvaltning. Selskapet ble startet i 2014, teller i 
dag ca. 450 personer og har kontor i Hamar, Gjøvik, Kongsvinger og 
Kristiansand. 
Meningene er mange om hva som skjer fremover med krig, renter og 
inflasjon, energi osv. Det er krevende å drive med investeringsrådgivning 
i dag, sa Vanndal i sin orientering. 
Hennes hovedbudskap var at alle må lage sin investeringsplan, som bl.a 
gir svar på 
• Mål – hvor vil jeg 
• Tidshorisonten – kort eller langsiktige bindinger 
• Arbeidssituasjonen – hva om en i familien mister inntekt eller faller fra 
• Egen komfortsone – villighet til å ta risiko 
• Skatteposisjon – mulighet for utsatt beskatning 
• Hva er viktig for deg og dine 
 
Investeringensmulighetene er mange, bl.a  
• Rentefond 
• Kombinasjonsfond – renter og aksjer 
• Aksjefond – bør ha et tidsperspektiv på minst 3 – 4 år. 
• Eiendommer – har hatt en kjempeutvikling de siste årene, mer usikkert 
framover. 
 
Det var en svært engasjert forsamling som hørte Investeringsrådgiver 
Irene Vanndal gi råd for best mulig plassering av verdiene våre. 
Spørsmålene var mange. 

Referent Jørgen Skaug 

Neste møte 15. november - Guvernørbesøk 

Neste referent  

 


